
 

       
Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 3. marts 2025  
 

Deltagere: Kristian Kühnel, Kasper Hollister, Jesper Stingsted, Rikke Trædholm, Preben Christoffersen, Gry 

Højborg Brandenburg, Per Lauritzen, Mathilde Aamlid, Pernille Madsen, Gitte Schougaard Hansen og Søren 

Ravn Jensen. 

 

Afbud: Mia Wang Thorsen, Trine Berg Hansen, 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat 

 5 

minutter 

Godkendt 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 

minutter 

Godkendt 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 

minutter 

Der blev orienteret om at elevgruppen er ved at 

vænne sig til telefonreglerne.  

 

Mathilde er usikker på om der er nogen 

jævnaldrende der er interesserede i at deltage i 

udviklingsarbejdet i lokalområdet. 

 

4.  Velkommen til Gitte  10 

minutter 

Kort præsentation af Gitte og af bestyrelsen 

5.  Regnskab 

 

Orientering 

og drøftelse 

 

20 

minutter 

Regnskab for 2024 blev gennemgået. 

 

 

6.  Skoleårets 

planlægning – 

herunder 

ringetidssæt 

Orientering 

og drøftelse 

30 

minutter 

Folkeskoleløftet angiver nye regler og retningslinjer 

for skoleårets planlægning. 

De vigtigste temaer blev gennemgået.  

Ringetidssæt for næste skoleår blev drøftet. 

 

7.  Ny 

samarbejdsstruktur 

med eksterne 

samarbejdspartnere 

Orientering 5 

minutter 

Pernille orieterede om ny samarbejdsform med 

skolen eksterne samarbejdspartnere. 

 

Odense Kommune har besluttet en ny 

samarbejdsstruktur for skolernes samarbejde med 

vores eksterne samarbejdspartnere om børn og 

fællesskabers læring og trivsel. 

 

Odense Kommune og alle andre er optaget af få 

skabt større trivsel og større deltagelse for alle børn i 

skolerne. 

 

Før har samarbejdet meget handlet om enkelt børn, 

nu handler det meget om fællesskaberne – det har vi 

forsøgt at gøre længe. 

 

Møder hver 14 dag – og ny psykolog. 

 



8.  Civil praktik 

 

Orientering 10 

minutter  

Søren gav en status på arbejdet med Civil praktik 

som forsøgsskole. Både ift til dette skoleår og 

kommende skoleår. 

 

9.  Kælderen Orientering 

 

5 

minutter 

Pernille gav en status på arbejdet i kælderen. 

Venstre side med PLC og natur er næsten godkendt, 

men mangler kun ibrugtagning. Det betyder vi så 

småt kan flytte ind i den del. 

 

Så kan vi påbegynde musiklokalet, når PLC er 

flyttet. 

 

H/D lokalet er stadigvæk forsinket. 

 

10.  Transportcenter og 

Langmarken 

 

Drøftelse 15 

minutter 

Bestyrelsens drøftede de tiltag, der er i lokalområdet 

ift. nyt boligområde og rygterne om et 

transportcenter. 

11.  Til AULA 

 

  - 

12.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

   

a: - 

b: skoleudviklingssamtaler 

c: - 

d: - 

 

13.  Eventuelt 

 

  - 

14.  Dagsorden til næste 

møde 

 

  Næste møde flyttes fra den 23. april til den 9. april 

og bliver digitalt. 

 

Årshjulet: Budget og andet.  

 

15.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

 5 

minutter 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Kristian Kühnel Pernille Madsen 

 

 

 


